
Beste commissieleden, namens de medezeggenschapsraad van basisschool Kameleon 
zou ik graag enige woorden tot u richten betreffende de huisvesting van de school, en 
dan met name over hoe de ouders dit onderwerp beleven. Om te beginnen wil ik 
zeggen dat wij zeer tevreden zijn met de manier waarop het project locatieonderzoek 
de afgelopen maanden in goed gemeenschappelijk overleg is uitgevoerd. Als u het 
rapport van het onderzoeksbureau en de nota goed heeft bestudeerd, en dat heeft u 
natuurlijk, dan heeft u gelezen dat alle partijen unaniem tot de conclusie komen dat de 
huidige locatie in de Tamboerstraat met stip op nummer 1 als beste optie uit de bus 
komt voor nieuwbouw van de school. Het zal u niet verbazen dat de MR hier erg blij 
mee is. 
 
Maar dat is natuurlijk niet de reden van dit betoog. Zoals u weet, speelt het 
huisvestingsvraagstuk van basisschool Kameleon al een veel langere tijd.  
Een traject waarbij bij schoolbestuur en ouders verwachtingen zijn gewekt over 
nieuwbouw die tot op heden niet zijn waargemaakt. De ouders van basisschool 
Kameleon voelen zich aan het lijntje gehouden. Ze zijn terecht uitermate bezorgd over 
de staat van het schoolgebouw en zien geen enkele vooruitgang. Telkens als in het 
traject een voor de ouders onverwachte beslissing tot uitstel van nieuwbouw werd 
genomen, liepen de emoties weer hoog op op het schoolplein. De manier waarop de 
besluitvorming de afgelopen jaren is aangepakt, is voor de ouders onbegrijpelijk en 
het spijt me te moeten zeggen dat de gemeente hiervoor dan ook van de ouders een 
dikke onvoldoende ontvangt op het tussenrapport. 
Daarnaast worden we regelmatig benaderd door nieuwe ouders die een beslissing 
moeten nemen over de toekomstige basisschool voor hun kinderen. Zij willen graag 
de kinderen in hun eigen wijk naar school laten gaan, maar willen weten wat de 
plannen met het schoolgebouw zijn. Ze geven aan het ontbreken van concrete plannen 
voor nieuwbouw als belangrijke factor mee te wegen in hun uiteindelijke beslissing 
voor de schoolkeuze. 
 
Laat er geen misverstand over bestaan: wat betreft de ouders van de kinderen van 
basisschool Kameleon is het speelkwartier al lang voorbij! De slechtste beslissing die 
ons inziens in dit stadium genomen kan worden is om geen beslissing te nemen. De 
ouders verwachten dat de raad in december het besluit neemt om goedkeuring te 
verlenen aan nieuwbouw van basisschool Kameleon op de huidige locatie in de 
Tamboerstraat, en dat vervolgens onverwijld wordt overgegaan tot de uitvoering van 
dat besluit. Zo kan de gemeente alsnog een voldoende scoren op het eindrapport! 
 
Tot slot wensen wij u veel wijsheid toe bij de verdere besluitvorming, maar gezien het 
unanieme karaketer van de conclusie in het onderzoeksrapport zijn wij ervan 
overtuigd dat u dat tot een goed einde gaat brengen. Wij zien ernaar uit om begin 
volgend jaar samen met de gemeente en het schoolbestuur plaats te kunnen nemen in 
de bouwhoek om gezamelijk te starten met realisatie van een prachtig nieuw 
schoolgebouw voor basisschool Kameleon. Bedankt voor uw aandacht. 


